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Sted:  
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Forfall:  Sissel Johansen og Trond-Arvid Isaksen  
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økonomi 

52/12 12/00752-1 
Evaluering av kommunal ledelse og administrasjon 
Ibestad kommune 

19 

    

 
 
Hamnvik, 20.09.2012 

Godkjent: 
 
 
 
      ___________________________________ 
      Jim Kristiansen 
 
 
 
      ___________________________________ 
      Roy-Helge Andreassen 
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1. Åpning ved ordfører 
 

2. Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent. 
 

3. Godkjenning av saksliste og møteplan 
Saksliste og møteplan godkjent. 
 

4. Informasjon fra ordfører (inkludert TI på TOPP) 
a) TI på TOPP  

TI på TOPP er et forenklet styringsverktøy mellom formannskap og 
administrasjonen. Det ble foretatt en gjennomgang med status. 
Gjennomgang: 
a) Høy hastighets fiber 
b) Fortau Hamnvik 
c) FV-848  
d) Kommuneevaluering 
e) Arealplanen  
f) Miljøstasjon 
g) Brannstasjon 
h) Økonomi – tilpasset drift. Er også satt som egen sak på dagens møte. 
i) Sykefravær  
j) Servicenivå 

 
b) Engenes Havn 

Det er fremmet et krav om utvidelse og vern ovenfor kystverket. Dette vil bli 
en egen sak på senere kommunestyremøte. 
 

c) Besøk av den kinesiske ambassadør  
Den kinesiske ambassadøren har vært på besøk i Ibestad kommune. Dette 
møtet ble ansett som å være viktig og opplevdes som svært positivt. 
 

d) Befolkningsutvikling 
Ordfører orienterte om at det har vært en positiv befolkningsutvikling siden 
2009. 
 

e) Tannlege Hamnvik 
Det vil fra sommeren 2013 være en tannlege i hel stilling i kommunen. 
Inntil sommeren 2013 – tannlege fra Harstad 2 dager hver uke. 
 

f) Møte med Troms fylkestrafikk 
Ny ferge fra 1. februar 2014.  
Det er fortsatt usikkert på hvilken ferge som trafikkerer i 2013. 
I tillegg ble det diskutert bussruter og hurtigbåt.  
 
 

g) Fabeløya Naturlekepark 
Det er et høyere besøkstall i parken enn forventet. 
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h) Bedriftsetablering 
Det er etableringer på gang – IDE-prosjektet arbeider med dette. 
 

i) 17. mai komite 
Det arbeides med å etablere en 17. mai komite. 
 

j) Politievaluering 
Ordfører orienterte om arbeidet. 
 

k) Møte Fylkesmannen 27.09.2012. 
Ordfører orienterte om opplegget. 
 

l) Møte Harstad regions næringsforening og kunnskapsparken 
10.10.2012 
Ordfører orienterte. 
 

m) Ordfører medlem av referansegruppe ambulansehelikopter. 
Ordfører orienterte. 

    

 
5. Spørsmål fra kommunestyret 

a) Stig Bruvoll  
Samhandlingsreformen 
Hva er status på driften og den økonomiske utfordringen etter innføringen 
av samhandlingsreformen 01.01.2012? 
 
Rådmannen orienterte og viste til at foreløpig ser økonomien svært positiv 
ut.  
Det er usikkert for hva som vil skje fremover – det kan skje endringer 
 

b) Stig Bruvoll 
Gang/sykkelvei 
Det er ønskelig med en redegjørelse på prosjektet for bygging av 
gang/sykkelvei mellom Hamnvik og Ibestad skole. 
Er det satt en tidsfrist for bruken av pengene som er tildelt fra Troms 
Fylkeskommune til byggingen?  

 
Rådmannen orienterte om at reguleringsplanen er ferdig. Ibestad 
kommune har tilbudt seg å lage anbudsdokumentene for at Statens 
vegvesen skal ta prosessen videre. Tidligst byggestart kan påregnes i 
2013. 
 
Det er bevilget penger fra fylkeskommunen over to år fra 2012. Pengene 
vil bli overført. 
  

c) Bjørnar Røch 
Artic Race 
Det er bevilget kr 100 000 til Artic Race, og han kan ikke se at det  
foreligger et vedtak om denne bevilgningen. 
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Ordfører orienterte om at vi ble utfordret av fylkeskommunen til å gi et 
tilsagn om garanti på kr 100 000 i 2013, og at det er en forutsetning at Artic 
Race klarer å fullfinansieres. Ordfører orienterer om at han tok kontakt og 
klarerte dette med formannskapets representanter før bevilgningen ble gitt.  
 
Saken vil bli formelt behandlet i 2013. 

 
d) Bjørnar Røch 

Setteordfører 
Setteordfører skal velges når ordfører eller varaordfører ikke er til stede. 
Det vistes til at dette ikke skjedde i forbindelse med ferieavvikling i 
sommer. 
 
Ordfører informerte om at det som er anbefalt av KS sine retningslinjer og 
normalt er at leder for opposisjonen er setteordfører når dette er 
nødvendig. 

 
e) William Arntsen 

Personalpolitikken i Ibestad kommune 
Hva er gjort på kort sikt med personalpolitikken.  
 
Rådmannen orienterte om at han hadde fulgt opp kommunestyrets vedtak  
og det vil bli lagt fram en redegjørelse i neste formannskap.  
 

f) William Arntsen 
Servicetorg 

   
Stilte spørsmål om bemanningen i Servicetorget. 
 
Rådmannen viser til at service er alles ansvar.  Bemanningen ved 
servicetorget er lav og det er mange utfordringer som det arbeides med. 

 
g) William Arntsen 

Akuttrom Ibestad sykehjem 
Hvordan er tankene omkring dette med å opprette et opprette et akuttrom 
for pasienter før de sendes over til Harstad sykehus? 
 
Rådmannen orienterte om det arbeid som er på gang med 
samhandlingsreformen. 
 

h) Håkon Leknes 
Benker produsert ved Ibestad Asvo 
Er det muligheter for at også andre lag og foreninger kunne ha fått benker  
plassert, eksempelvis Ånstad, brua, Åndervåg, etc. Er det penger for at  
kommunen kan sponse med dette.  
 
Rådmannen oppfordrer representanten til å sende denne anmodningen til  
kommunen, for så at vi skal se på om dette er mulig. 
 

i) Marvin Eliseussen 
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Rydding av kratt langs veiene 
Status på krattrydding og muligheten for fortsatt krattrydding.  
 
Rådmannen viser til at vi har fått et lite tilskudd fra fylkeskommunen til 
rydding.  
Ryddingen vil fortsette.  

 
6. Ungdomsrådet informerer 

Utgikk 

 
7. Status eiendomsskatt ved v/nestleder Eidar Tøllefsen 

Nestleder Eidar Tøllefsen orienterte om arbeidet. Klagebehandlingen er 
nesten ferdig. Inntektene vil utgjøre ca 1,7 millioner kroner mot budsjetterte 
1,3 millioner kroner. 

 
8. Avslutning 
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Saker til behandling 

44/12 Godkjenning av protokoll fra kommunestyremøte den 
14.06.2012 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 20.09.2012 44/12 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Protokoll fra kommunestyremøte den 14.06.2012 godkjennes. 

 
Møtebehandling 
 
Votering 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Protokoll fra kommunestyremøte den 14.06.2012 godkjennes. 

 
 
 
[Lagre]  
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45/12 Søknad om skjenkebevilling 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 06.09.2012 126/12 

2 Kommunestyret 20.09.2012 45/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 06.09.2012 sak 126/12 
 
Møtebehandling 
Omforent forslag om et nytt pkt. 5: 

Dersom søker ikke har gjennomført kurset Ansvarlig vertskap innen utgangen av 
2012 trekkes bevillingen tilbake. 

Votering 
Rådmannens innstilling med nytt pkt. 5 ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

Ibestad kommune vedtar å innvilge søknad av 24.5.2012 fra Astrids Oase v/Astrid 
Beer-Sist slik: 

1. Skjenkebevilling for øl, vin og brennevin. 
2. Ansvarlig bevillingshaver er Astrid Beer-Sist, stedfortreder Uwe Beer-Sist. 
3. Gebyr for bevillingen beregnes hvert år etterskuddsvis basert på oppgaver fra 

bevillingshaver. Elektronisk skjema for innrapportering ligger på kommunens 
hjemmeside og skal benyttes ved innbetaling av gebyret. 

4. Bevillingen gjelder innenfor fastsatt tidsrom for skjenking av alkoholholdig 
drikk i Ibestad kommune og etter regler gitt i Rusmiddelpolitisk handlingsplan 
for Ibestad kommune. 

5. Dersom søker ikke har gjennomført kurset Ansvarlig vertskap innen utgangen 
av 2012 trekkes bevillingen tilbake. 

 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 
Vedtak 
Ibestad kommune vedtar å innvilge søknad av 24.5.2012 fra Astrids Oase v/Astrid 
Beer-Sist slik: 

1. Skjenkebevilling for øl, vin og brennevin. 
2. Ansvarlig bevillingshaver er Astrid Beer-Sist, stedfortreder Uwe Beer-Sist. 
3. Gebyr for bevillingen beregnes hvert år etterskuddsvis basert på oppgaver fra 

bevillingshaver. Elektronisk skjema for innrapportering ligger på kommunens 
hjemmeside og skal benyttes ved innbetaling av gebyret. 

4. Bevillingen gjelder innenfor fastsatt tidsrom for skjenking av alkoholholdig 
drikk i Ibestad kommune og etter regler gitt i Rusmiddelpolitisk handlingsplan 
for Ibestad kommune. 
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5. Dersom søker ikke har gjennomført kurset Ansvarlig vertskap innen utgangen 
av 2012 trekkes bevillingen tilbake 

 
 
[Lagre]  
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46/12 Utbedring av Sørrollnes havn 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 06.09.2012 123/12 

2 Kommunestyret 20.09.2012 46/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 06.09.2012 sak 123/12 
 
Møtebehandling 
Det fremmes forslag om at saken fremmes for kommunestyret, grunnet ønsket om 
forankring.  

Votering 
Rådmannens innstilling til vedtak med tillegg om at saken fremmes ovenfor 
kommunestyret ble enstemmig vedtatt.  

Vedtak 
Formannskapet ber kommunestyret fatte følgende vedtak: 

1. Kommunestyret slutter seg til innstilling fra IDE-prosjektet med 
formannskapets endringer i finansieringsplan om å gjennomføre et prosjekt for 
utbedring av havneområdet på Sørrollnes gjennom å etablere ny molo ved 
bruk av overskuddsmasser fra veiprosjektet på FV 848 vinteren 2013. 

 
 
Møtebehandling 
Andørja fellesliste v/Jim Kristiansen fremmet forslag om tillegg i pkt. 1: 

1. Endring i prosjektbeskrivelsens finansieringsplan:  
a. Kommunal egeninnsats (areal- og reguleringsplaner) kr 150 000 
b. Idè-prosjektet/ev. andre (prosjektarbeid og prosjektledelse) kr 250 000 

2. Kommunens medvirkning begrenses foreløpig til fase 1 og fase 2. Revidert 
prosjekt- og finansieringsplan fremlegges for behandling i kommunestyret før 
fase 3 iverksettes.  

Votering 
Forslag fra Andørja fellesliste ble enstemmig vedtatt.  

Vedtak 
Kommunestyret slutter seg til innstilling fra IDE-prosjektet, med endringer i 
finansieringsplan, om å gjennomføre et prosjekt for utbedring av havneområdet på 
Sørrollnes gjennom å etablere ny molo ved bruk av overskuddsmasser fra 
veiprosjektet på FV 848 vinteren 2013. 
 
 

1. Endring i prosjektbeskrivelsens finansieringsplan:  
a. Kommunal egeninnsats (areal- og reguleringsplaner) kr 150 000 
b. Idè-prosjektet/ev. andre (prosjektarbeid og prosjektledelse) kr 250 000 

2. Kommunens medvirkning begrenses foreløpig til fase 1 og fase 2. Revidert 
prosjekt- og finansieringsplan fremlegges for behandling i kommunestyret før 
fase 3 iverksettes.  

 
[Lagre]  
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47/12 Kontrollutvalget - nummerert brev nr 2 om sykefravær 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 06.09.2012 121/12 

2 Kommunestyret 20.09.2012 47/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 06.09.2012 sak 121/12 
 
Møtebehandling 
Saken oversendes til behandling i kommunestyret. 

Votering 
 
Vedtak 
Saken oversendes til behandling i kommunestyret.  

 
 
 
Møtebehandling 
Andørja Fellesliste fremmet forslag om følgende: 

Kommunestyret forventer at administrasjonen gir kontrollutvalget de tilbakesvar 
og den dokumentasjon som er nødvendig for at utvalget skal kunne utføre sine 
oppgaver. 
Rådmannens tilbakesvar datert 20.05.2012 tas til etterretning. 

 
Votering 
Forslag fra Andørja Fellesliste ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak 
Kommunestyret forventer at administrasjonen gir kontrollutvalget de tilbakesvar 
og den dokumentasjon som er nødvendig for at utvalget skal kunne utføre sine 
oppgaver. 
Rådmannens tilbakesvar datert 20.05.2012 tas til etterretning. 

[Lagre]  
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48/12 7 nye avtaler vedrørende samhandlingsreformen 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 06.09.2012 148/12 

2 Kommunestyret 20.09.2012 48/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 06.09.2012 sak 148/12 
 
Møtebehandling 
 
Votering 
Rådmannens innstilling til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

Ibestad kommunestyre godkjenner forslag til følgende avtaler: 

1. Tjenesteavtale 2 – Retningslinjer for samarbeid i tilknytning til innleggelse, 
utskrivning, habilitering, rehabilitering, lærings – og mestringstilbud for å sikre 
helhetlige og sammenhengende helse -og omsorgstjenester til pasienter med 
behov for koordinerte tjenester. 

2. Tjenesteavtale 4 – Samarbeid om beskrivelse av kommunens tilbud om 
døgnopphold for øyeblikkelig hjelp etter lov om kommunale helse – og 
omsorgstjenester, § 3-5, tredje ledd. 

3. Tjenesteavtale 6 – Retningslinjer for gjensidig kunnskapsoverføring og 
informasjonsutvikling, faglige nettverk og hospitering. 

4. Tjenesteavtale 7 – Samarbeid om forskning, utdanning, praksis og læretid. 
5. Tjenesteavtale 8 – Samarbeid om jordmortjenester. 
6. Tjenesteavtale 9 – Samarbeid om IKT-løsninger. 
7. Tjenesteavtale 10 – Samarbeid om forebygging. 

 
Møtebehandling 
 
Votering 
Innstilling til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Ibestad kommunestyre godkjenner forslag til følgende avtaler: 

1. Tjenesteavtale 2 – Retningslinjer for samarbeid i tilknytning til innleggelse, 
utskrivning, habilitering, rehabilitering, lærings – og mestringstilbud for å sikre 
helhetlige og sammenhengende helse -og omsorgstjenester til pasienter med 
behov for koordinerte tjenester. 

2. Tjenesteavtale 4 – Samarbeid om beskrivelse av kommunens tilbud om 
døgnopphold for øyeblikkelig hjelp etter lov om kommunale helse – og 
omsorgstjenester, § 3-5, tredje ledd. 

3. Tjenesteavtale 6 – Retningslinjer for gjensidig kunnskapsoverføring og 
informasjonsutvikling, faglige nettverk og hospitering. 

4. Tjenesteavtale 7 – Samarbeid om forskning, utdanning, praksis og læretid. 
5. Tjenesteavtale 8 – Samarbeid om jordmortjenester. 
6. Tjenesteavtale 9 – Samarbeid om IKT-løsninger. 
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7. Tjenesteavtale 10 – Samarbeid om forebygging. 
 
 
[Lagre]  

 
  



 14  

 

49/12 Renovasjonsavgift - fritidsrenovasjon i Ibestad kommune 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 06.09.2012 125/12 

2 Kommunestyret 20.09.2012 49/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 06.09.2012 sak 125/12 
 
Møtebehandling 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret fatte følgende vedtak: 

Kommunestyret vedtar å endre gebyrreglene slik at abonnenter som betaler gebyr for 
både bolig og fritid kan få større dunk uten at det medfører økt gebyr. 

 
 
 
 
 
Møtebehandling 
William Arntsen fremmet forslag om følgende: 
 

1. Overføre all grovavfall fra husholdningen til vektbasert levering på 
miljøstasjonen. 

2. Endre regelverket fra tvungen fritidsrenovasjon til frivillig. 
3. Utenbygds eiere av fritidsboligen gis tilbud om kjøp av sekk/boks for levering 

av husholdningsavfall/brennbart avfall. 
 
Votering 
William Arntsens forslag falt mot en stemme (William Arntsen). 

Innstillingen ble vedtatt mot en stemme (William Arntsen). 

 
Vedtak 
Kommunestyret vedtar å endre gebyrreglene slik at abonnenter som betaler gebyr for 
både bolig og fritid kan få større dunk uten at det medfører økt gebyr. 

 
 
[Lagre]  
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50/12 Budsjett og statusrapport - august 2012 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 06.09.2012 118/12 

2 Kommunestyret 20.09.2012 50/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 06.09.2012 sak 118/12 
 
Møtebehandling 
Ordfører fremmer forslag om tilføyelse av følgende tillegg i vedtaket: 

Formannskapet ser med stor bekymring på overskridelsene og ber rådmannen 
sette inn nødvendige tiltak for å dekke inn underskuddet. 

Votering 
Rådmannens innstilling med forslag om tillegg ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet ber kommunestyret fatte følgende vedtak: 

1. Budsjett- og statusrapport pr. august tas til etterretning.  
2. Formannskapet ser med stor bekymring på overskridelsene og ber rådmannen 

sette inn nødvendige tiltak for å dekke inn underskuddet 
 
 
 
Møtebehandling 
To rettelser i pkt. 2: 
 
 Skal være kommunestyret og ikke formannskapet. 
 Skal være merforbruket og ikke underskuddet. 
 
Votering 
Innstilling med rettelser ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak 
1. Budsjett- og statusrapport pr. august tas til etterretning.  
2. Kommunestyret ser med stor bekymring på overskridelsene og ber 

rådmannen sette inn nødvendige tiltak for å dekke merforbruket. 
 
 
 
[Lagre]  
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51/12 Økonomitiltak - tiltak for å få balanse i kommunens økonomi 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 06.09.2012 120/12 

2 Kommunestyret 20.09.2012 51/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 06.09.2012 sak 120/12 
 
Møtebehandling 
Formannskapet gir følgende signaler på de foreslåtte økonomitiltakene: 

1. Selge “resten” av tidligere videregående skole: Settes litt på vent men er åpen 
for salg. 

2. Tilskudd frivilligsentralen: Ikke aktuelt å gjøre noe med. 
3. Opphør tilskudd til boligetablering: Ordningen må evalueres og ordningen skal  

opprettholdes inntil den er evaluert. 
4. Tilskudd Ibestad fellesråd: En ordning en allerede ser på og vil se nærmere på. 
5. Organisasjonsendring: Enig i at en må ta kutt ut i reduksjon av årsverk og ved å  

ta ut oppgaver. 
6. Opphør utleie av Ånstad skole: Det må vurderes å stanse utleie av lokal- 

ene/bygget (det må settes en dato) – dette for å redusere strømkostnadene. 
7. Omorganisering/reduksjon av kulturmidler: Det bør fortsatt være støtte på  

aktiviteter for barn og unge. Gjeldende regelverk bør evalueres og ev. endres. 
8. Tak på midler til “tilpasset opplæring”: Enighet i gjennomføring av dette tiltaket. 
9. Opphør leie av digitalt senter: Det digitale senteret må brukes mer. 
10. Barnehagestrukturen: Opprettholdes slikt det er i dag, men dersom det skjer en  

reduksjon i barnetallet må en på nytt se på strukturen. 
11. Tilskudd til arbeidsmarkedstiltak: Se på muligheten for reforhandling. 
12. Legevakt: Ikke aktuelt å gjøre noe med. 
13. Legetjenesten: Ikke aktuelt å gjøre noe med. 
14. Redusere antall sykehjemsplasser: En må vurdere hvilket antall 

sengeplasser  
en skal ha. 

15. Kjøkkendrift (1): Ja, og det bør også sees på muligheten for at dette tilbys til  
barnehagen. 

16. Kjøkkendrift (2): Ja. 
17. Redusere antall støttekontakttimer: Ikke aktuelt å gjøre noe med. 
18. Aktivitørstillinger: Ikke aktuelt å gjøre noe med. 
19. Brannordning: Dette må utredes nærmere. 
20. Overføre vedlikehold av veier til private: Ikke aktuelt. 
21. “Teknisk” drift: Ja. 
22. Effektivisering av tjenesteproduksjon: OK. 
23. Konkurranseutsetting: Sees i sammenheng med 21. 
24. Eiendomsskatt: Ingen signaler ønskes gitt her. 
 
Votering 
Rådmannens innstilling med tilhørende signaler på de ulike tiltak enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
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Kommunestyret ber rådmannen følge opp/utrede følgende tiltak for å få balanse i 
kommunens økonomi: 

Formannskapet gir følgende signaler på de foreslåtte økonomitiltakene: 

1. Selge “resten” av tidligere videregående skole: Settes litt på vent men er åpen 
for salg. 

2. Tilskudd frivilligsentralen: Ikke aktuelt å gjøre noe med. 
3. Opphør tilskudd til boligetablering: Ordningen må evalueres og ordningen skal  

opprettholdes inntil den er evaluert. 
4. Tilskudd Ibestad fellesråd: En ordning en allerede ser på og vil se nærmere på. 
5. Organisasjonsendring: Enig i at en må ta kutt ut i reduksjon av årsverk og ved å  

ta ut oppgaver. 
6. Opphør utleie av Ånstad skole: Det må vurderes å stanse utleie av lokal- 

ene/bygget (det må settes en dato) – dette for å redusere strømkostnadene. 
7. Omorganisering/reduksjon av kulturmidler: Det bør fortsatt være støtte på  

aktiviteter for barn og unge. Gjeldende regelverk bør evalueres og ev. endres. 
8. Tak på midler til “tilpasset opplæring”: Enighet i gjennomføring av dette 

tiltaket. 
9.  Opphør leie av digitalt senter: Det digitale senteret må brukes mer. 
10. Barnehagestrukturen: Opprettholdes slikt det er i dag, men dersom det skjer  

en reduksjon i barnetallet må en på nytt se på strukturen. 
11. Tilskudd til arbeidsmarkedstiltak: Se på muligheten for reforhandling. 
12. Legevakt: Ikke aktuelt å gjøre noe med. 
13. Legetjenesten: Ikke aktuelt å gjøre noe med. 
14. Redusere antall sykehjemsplasser: En må vurdere hvilket antall 

sengeplasser  
en skal ha. 

15. Kjøkkendrift (1): Ja, og det bør også sees på muligheten for at dette tilbys til  
barnehagen. 

16. Kjøkkendrift (2): Ja. 
17. Redusere antall støttekontakttimer: Ikke aktuelt å gjøre noe med. 
18. Aktivitørstillinger: Ikke aktuelt å gjøre noe med. 
19. Brannordning: Dette må utredes nærmere. 
20. Overføre vedlikehold av veier til private: Ikke aktuelt. 
21. “Teknisk” drift: Ja. 
22. Effektivisering av tjenesteproduksjon: OK. 
23. Konkurranseutsetting: Sees i sammenheng med 21. 
24. Eiendomsskatt: Ingen signaler ønskes gitt her. 
 
 
Møtebehandling 
Kommunestyret vedtok å endre teksten på noen av punktene.   
 
Forslag fra Andørja Fellesliste v/Jim Kristiansen om tillegg i pkt. 9: 

Avgift må innkreves fra eksterne brukere. Statistikk over bruken utarbeides til 
budsjettbehandlingen.  
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Votering 
Forslag med tillegg og endringer ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
1. Selge “resten” av tidligere videregående skole: Er åpen for salg.  
2. Tilskudd frivilligsentralen: Ikke aktuelt å gjøre noe med.  
3. Opphør tilskudd til boligetablering: Ordningen må evalueres og ordningen skal  

opprettholdes inntil den er evaluert.  
4. Tilskudd Ibestad fellesråd: En ordning en allerede ser på og vil se nærmere på.  
5. Organisasjonsendring: Enig i at en må ta kutt ut i reduksjon av årsverk og ved å  

ta ut oppgaver.  
6. Opphør utleie av Ånstad skole: Er åpen for salg.  
7. Omorganisering/reduksjon av kulturmidler: Det bør fortsatt være støtte på  

aktiviteter for barn og unge. Gjeldende regelverk bør evalueres og ev. endres.  
8. Tak på midler til “tilpasset opplæring”: Enighet i gjennomføring av dette tiltaket.  
9.  Opphør leie av digitalt senter: Det digitale senteret må brukes mer. Avgift må 

innkreves fra eksterne brukere. Statistikk over bruken utarbeides til 
budsjettbehandlingen. 

10. Barnehagestrukturen: Opprettholdes slikt det er i dag, men dersom det skjer  
  en reduksjon i barnetallet må en på nytt se på strukturen. 

11. Tilskudd til arbeidsmarkedstiltak: Se på muligheten for reforhandling.  
12. Legevakt: Ikke aktuelt å gjøre noe med.  
13. Legetjenesten: Ikke aktuelt å gjøre noe med.  
14. Redusere antall sykehjemsplasser: En må vurdere hvilket antall sengeplasser  

en skal ha.  
15. Kjøkkendrift (1): Ja, og det bør også sees på muligheten for at dette tilbys til  

barnehagen.  
16. Kjøkkendrift (2): Ja, sees i sammenheng med pkt. 15.  
17. Redusere antall støttekontakttimer: Ikke aktuelt å gjøre noe med.  
18. Aktivitørstillinger: Ikke aktuelt å gjøre noe med.  
19. Brannordning: Dette må utredes nærmere.  
20. Overføre vedlikehold av veier til private: Prosessen fortsetter.  
21. “Teknisk” drift: Ja, gjelder utredning evt. felles driftsenhet av FDV, Ibestad 

Eiendom, Fellesrådet. 
22. Effektivisering av tjenesteproduksjon: OK. 
23. Konkurranseutsetting: Sees i sammenheng med 21.  
24. Eiendomsskatt: Ingen signaler ønskes gitt her.  
 
[Lagre]  
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52/12 Evaluering av kommunal ledelse og administrasjon Ibestad 
kommune 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 06.09.2012 122/12 

2 Kommunestyret 20.09.2012 52/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 06.09.2012 sak 122/12 
 
Møtebehandling 
Omforent forslag om å endre kostnaden gitt i pkt. 2 fra 30.000 kroner til 40.000 
kroner. 

Votering 
Rådmannens innstilling med foreslåtte endring i pkt. 2 ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet fattet følgende vedtak: 

1. Formannskapet slutter seg til innstilling fra IDE-prosjektet om å engasjere KS-
Konsulent og benytte metoden angitt som Kommunekompasset i evaluering 
av Ibestad kommunale administrasjon og ledelse høsten 2012. 

2. Kommunens kostnader anslått til 40.000 kroner dekkes ved bruk av midler til 
utvikling.  

 
 
Møtebehandling 
 
Votering 
Innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
1. Kommunestyret slutter seg til innstilling fra IDE-prosjektet om å engasjere KS-

Konsulent og benytte metoden angitt som Kommunekompasset i evaluering 
av Ibestad kommunale administrasjon og ledelse høsten 2012. 

2. Kommunens kostnader anslått til 40.000 kroner dekkes ved bruk av midler til 
utvikling.  

 
 
 
[Lagre]  

 


